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W Korzybiu odbyło się 
14 Wielkie Morsowanie. 

Gorąca atmosfera i 
zimna woda prioryte-

tem. 
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WALCZYLI ZE  
SKUTKAMI WICHURY

Pod koniec stycznia 
orkan Nadia spowo-

dował wiele szkód. 
Strażacy mieli dużo 

pracy.
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WIELOMILIONOWA 
INWESTYCJA

Umowy na ponad 10 
milionów złotych już 

podpisane. Zaczy-
namy kompleksową 

inwestycję. 
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DWORZEC  
ZOSTAŁ BIBLIOTEKĄ

– wymienia Marta Boro-
dziuk, dyrektor Biblioteki 
Miasta i Gminy Kępice. 
To jednak nie wszystko. 
Powstały tu także poko-
je gościnne, które teraz 
pozwolą turystom spę-
dzić tu więcej czasu. Ko-
rzybie jest często odwie-

dzane przez grzybiarzy, 
wędkarzy, rowerzystów i 
morsów. W podziemiach 
budynku lokalny artysta 
od teraz ma swoją ga-
lerię. W połowie stycznia 
obiekt oficjalnie otwarto. 
Na uroczystość przybyli 
samorządowcy, goście 

Dawny dworzec PKP 
w Korzybiu przeszedł 
ogromną metamorfo-
zę. Po przejęciu obiek-
tu przez kępicki samo-
rząd, pozyskano środki 
w ramach Narodowe-
go Programu Rozwoju 
Czytelnictwa pod na-

zwą „Kolej na książki”. 
Zaniedbany budynek 
odzyskał swój blask oraz 
zyskał nowe funkcje. 
- Swoje miejsce znala-
zła tu m.in. filia bibliote-
ki, powstała także sala 
szkoleniowo – integracyj-
na czy kącik dla dzieci 

WIELKA KĄPIEL  
W KORZYBIU

oraz mieszkańcy. – To jest 
wspaniały obiekt, dzięki 
któremu nasi mieszkańcy 
będą mieli miejsce do 
rozwoju – mówi Krzysztof 
Szczepański, Sołtys Ko-
rzybia. 
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W styczniu oficjalnie otwarto nową filię biblioteczną.
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Jak bardzo potrzebni są 
nam strażacy ochotnicy 
i  jak ważna jest  ich służba 
– pokazał to nam ostatni 
weekend stycznia, a także 
pokazuje każdy dzień, kiedy 
możemy liczyć na ich po-
moc!

Skutki ostatnich wichur 
dały nam się ogromnie we 
znaki. Połamane drzewa, 
brak prądu, nieprzejezd-
ne drogi – to tylko niektóre 
uciążliwości, z którymi przy-
szło nam się zmagać. Do 
tego często brak wody, za-
sięgu, brak ogrzewania – dla 
wielu z nas był to bardzo 
trudny czas. Był to również 
czas intensywnej i trudnej 
pracy dla wielu naszych stra-
żaków ochotników, a także 
służb komunalnych. 

Na niszczycielską siłę 
wiatru nie mamy wpływu, 
mamy jednak wpływ na to, 
jak szybko poradzimy sobie 
z jego skutkami. Oczywiście, 
nie wszystko w naszych rę-
kach: połamane słupy elek-
troenergetyczne, porwane 
sieci i zapewnienie dostaw 
prądu – to praca dla elek-
tryków.

A co my możemy zrobić? 
Jednym z zadań Gminy 
jest zapewnienie bezpie-
czeństwa, realizowanego 
głównie poprzez utrzymanie 
Ochotniczych Straży Po-
żarnych. W naszej Gminie 
działa aż osiem jednostek: w 
Korzybiu, Barcinie, Kępicach, 
Warcinie, Podgórach, Mzdo-
wie, Biesowicach i Przytocku. 
W ciągu ostatnich kilku lat 
kupiliśmy dla naszych jedno-
stek cztery nowe samocho-
dy: trzy średnie i jeden lekki, 
stale doposażamy jednostki 
w nowoczesny sprzęt. A ten 
rok ma być wyjątkowy pod 
kątem inwestycji w bezpie-
czeństwo: planujemy zakup 
samochodu ciężkiego dla 
OSP Kępice, dokończenie 
garażu w Korzybiu, a także 
kompleksowy remont remi-
zy w Biesowicach. Sprzęt i 
dobre zaplecze lokalowe 
oczywiście są bardzo waż-
ne, ale najważniejsi są ludzie! 
To mieszkańcy naszej Gminy 
zawsze gotowi nieść pomoc 

i służyć innym są wartością, 
której nic nie zastąpi. 

Podziękowania należą 
się również naszym służbom 
komunalnym, w tym nieła-
twym czasie masowej awarii 
prądu, dostarczenie wody 
było bardzo trudne. Część 
hydroforni ma zapewnione 
zasilanie awaryjne, jednak 
ogromna część bez prądu 
nie działa. Dlatego bardzo 
trudne było dostarczenie 
wody na czas tak długiej 
przerwy w dostawie prądu. 
Od kilku lat remontując uję-
cia wody lub budując nowe, 
automatycznie instalujemy 
zasilanie awaryjne, dzięki 
temu wodę mieli m.in. miesz-
kańcy Barwina, Korzybia, 
czy Kępic. Takie rozwiązania 
planujemy konsekwentnie 
wdrażać w coraz większej 
liczbie hydroforni.

Ostanie wichury to także 
ogromne niebezpieczeń-
stwo związane z przewróco-
nymi drzewami. Zachęcam 
do informowania pracowni-
ków Urzędu o niebezpiecz-
nych drzewach, oczywiście 
ich usunięcie wiąże się z 
uzyskaniem odpowiedniego 
pozwolenia. Jak stare, chore 
drzewa mogą być niebez-
pieczne, pokazuje nam każ-
da wichura, dlatego bądź-
my przezorni!

Dziękując wszystkim oso-
bom biorącym udział w 
usuwaniu skutków ostatniej 
nawałnicy, zachęcam do 
wspierania naszych służb. 
Już teraz, choćby poprzez 
wpłatę 1 procenta naszego 
podatku na rzecz OSP!.

g Magdalena
Majewska

Burmistrz Kępic

Wspólnie dbamy  
o bezpieczeństwo

Spółdzielnia z bogatszą ofertą

Kępicka spółdzielnia doposażyła się w wyjątkowy sprzęt. 

Nowy sprzęt  
do ważnych zadań

Wielofunkcyjny sprzęt 
pozwoli pracownikom 
Spółdzielni Socjalnej 
„Razem” na poszerzenie 
swojej oferty usług, a re-
alizowane prace będą 
przebiegać sprawniej. 
Wszystko dzięki nowej ła-
dowarce Bobcat, wypo-
sażonej m.in. w mulczer 
leśny, łyżkę (do przewo-
żenia materiałów syp-
kich) i widły ( do materia-

łów opaletowanych).
– To sprzęt wysokiej kla-

sy, który będzie wykorzy-
stywany m.in. do walki z 
gatunkami inwazyjnymi, 
do czyszczenia poboczy 
i działek, czy wyznacza-
nia ścieżek edukacyj-
nych – wylicza Krzysztof 
Senger, prezes kępickiej 
spółdzielni „Razem”. W 
najbliższym czasie, zapla-
nowano doposażenie ła-

dowarki w równiarkę do 
utrzymywania w dobrym 
stanie dróg gruntowych. 

Sam mulczer pozwala 
na wykonywanie profe-
sjonalnie i szybko zapla-
nowanych prac. – Ścina 
oraz rozdrabnia krzewy i 
niewielkie drzewa, a co 
ważne spulchniając jed-
nocześnie glebę, przygo-
towuje do ewentualnych 
nasadzeń – wyjaśnia 

prezes Senger. – Ten 
sprzęt pozwoli poszerzyć 
wachlarz naszych usług, 
przyspieszy także prace 
związane z czyszczeniem 
poboczy oraz zniweluje 
problem odpadów zie-
lonych, które zostaną 
zmielone i zmieszane z 
glebą – dodaje Krzysztof 
Senger.             

            g

 Kępicka Spółdzielnia Socjalna „Razem” zakupiła nowy sprzęt.

Mulczer pozwoli na profesjonalne i sprawne wykonywanie prac.
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Rozwój infrastruktury sanitarnej

Ruszamy  
z wielomilionową inwestycją

2 lutego podpisaliśmy 
ważne umowy. Rozpo-
czynamy realizację kom-
pleksowej inwestycji.  

Dzięki zawartym  umo-
wom, rozpoczynamy 
realizację inwestycji pn. 
„Poprawa warunków ży-
cia mieszkańców regio-
nu poprzez rozbudowę 
systemu wodnokanaliza-
cyjnego w Gminie Kępi-
ce”. – To bardzo ważna i 
długo oczekiwana przez 
wielu mieszkańców in-
westycja. Realizujemy ją 
dzięki olbrzymiemu dofi-
nansowaniu z rządowego 
programu – mówi Mag-
dalena Majewska, Bur-
mistrz Kępic.

Otrzymane dofinan-
sowanie z Rządowego 
Funduszu Polski Ład sta-
nowi 95 procent wartości 
inwestycji, zatem wkład 
własny gminy to jedynie 
5 procent. – Polski Ład 
to Program Inwestycji 
Strategicznych, który ma 
na celu zwiększenie ska-
li inwestycji publicznych 
poprzez bezzwrotne do-
finansowanie inwestycji 
realizowanych przez jed-
nostki samorządu teryto-
rialnego – wyjaśnia Piotr 
Müller, rzecznik rządu i 

poseł ziemi słupskiej.
W ramach inwestycji 

przewidziano m.in. bu-
dowę sieci wodociągo-
wej w Korzybiu, budowę 
kanalizacji sanitarnej i 
wodociągowej w Łuż-
kach, budowę sieci wo-
dociągowej, kanalizacji, 
przepompowni ścieków 
w Obłężu, budowę kana-
lizacji sanitarnej w Osowie 
i Warcinie.

- Cieszymy się, że dzię-
ki środkom z rządowego 
funduszu możemy przy-
stąpić do tej ważnej i 
kompleksowej inwestycji. 
Tak duże dofinansowa-
nie, pozwoliło nam na 
zintensyfikowanie prac 
w zakresie rozbudowy 
sieci wodociągowej i ka-
nalizacyjnej – podkreśla 
Burmistrz Magdalena Ma-
jewska.

W środę, 2 lutego w 
Urzędzie Miejskim w Kę-
picach samorządowcy 
podpisali umowy z wyko-
nawcami. W wyniku prze-
prowadzonej procedury 
przetargowej, inwestycję 
zrealizuje Spółdzielnia So-
cjalna „Razem”. 

Umowa na wykonanie 
całego zadania opiewa 
na kwotę 10 milionów 720 
tysięcy złotych. Czas na 

Podpisane w lutym 
umowy są początkiem 
realizacji kompleksowej 
inwestycji.

Na gminnym profilu Facebook trwa ważna akcja. 

Pomóżmy sąsiadom

Możemy pomóc swo-
im znajomym i sąsia-
dom. Kontynuujemy ze-
szłoroczną akcję.

Wkrótce rozpocznie-
my rozliczanie podatku 
za 2021 rok. Już od kil-
ku lat, podatnicy mają 
możliwość przekazania 
swojego 1% na cele spo-
łeczne i charytatywne. 
Zachęcamy, aby wspo-
magać lokalne stowa-
rzyszenia lub też miesz-
kańców naszej gminy 
będących pod opieką 
różnych fundacji. 

– To nas nic nie kosz-
tuje, a formalności ja-
kich trzeba dopełnić jest 
bardzo niewiele – przy-

pomina Tomasz Zagra-
jek z Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Kępicach. 
– Wśród naszych miesz-
kańców jest wielu pod-
opiecznych fundacji, 
którzy bardzo potrzebu-
ją wsparcia. Możliwość 
przekazania jednego 
procentu dla każdego 
z nas to nie jest wysiłek, 
a stanowi realną pomoc 
dla potrzebujących – 
dodaje kierownik Zagra-
jek. 

Kontynuujemy zatem 
zeszłoroczną akcję „Pro-
cent w Kępicach”, aby 
zachęcić wszystkich 
do przekazywania tych 
środków na rzecz stowa-

Akcja „Procent w Kępicach”

jej realizację to 18 miesię-
cy. 

– Jestem przekonany, 
że wszystkie prace będą 
przebiegały sprawnie. To 
bardzo ważna inwestycja 
dla Gminy Kępice– mówi 
Krzysztof Senger, prezes 
spółdzielni. Co ważne, 
Spółdzielnia Socjalna 
„Razem” stale poszerza 
obszary swojej działalno-
ści, co ma wpływ na do-
posażenie w niezbędny 
i nowoczesny sprzęt. Jak 
podkreśla prezes Senger, 
realizacja wielu inwestycji 
przyczynia się do tworze-
nia nowych miejsc pracy.

Spółdzielnia „Razem” 
z dużym powodzeniem 
wykonywała już budowę 
sieci wodno – kanalizacyj-
nej, m.in. w Barcinie, Bar-
winie, Osiekach i Obłężu.

Druga umowa dotyczy 
pełnienia funkcji inspek-
tora nadzoru inwestor-
skiego nad całym zada-
niem. Została zawarta z 
firmą SJ-SYSTEM i opiewa 
na kwotę 159 900,00 zło-
tych. 

Jak zapewnia Wyko-
nawca, prace rozpoczną 
się już niebawem. 

g 

rzyszeń i osób z naszej 
gminy. 

Wszystkie stowarzysze-
nia z naszej gminy oraz 
mieszkańców będących 
pod opieką fundacji za-
chęcamy do zamiesz-
czania niezbędnych 
informacji pod dedyko-
wanym postem na na-
szym profilu Facebook. 
Warto podać cel zbiórki, 
numer KRS oraz nazwę 
stowarzyszenia lub fun-
dacji. Dzięki temu, infor-
macje będą dostępne 
dla szerokiego grona 
odbiorców i będzie moż-
na do nich wrócić w każ-
dej chwili.

                                      g

Wykonawcą robót zosta-
ła Spółdzielnia Socjalna 

„Razem”.
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30 finał WOŚP ponownie zaskoczył

W niedzielę (30 stycz-
nia) odbył się 30 finał 
Wielkiej Orkiestry Świą-
tecznej Pomocy. Nie-
przyjemna aura zmie-
niła plany kępickiego 
sztabu. – Planowaliśmy 
organizację finału na 
placu Osipowicza. Z 
uwagi na niesprzyjają-
cą pogodę, w ostatniej 
chwili zmieniliśmy plany 
– opowiada Ewelina Ja-
worska – Schweda, sze-
fowa naszego sztabu. 

Licytacje odbywały 
się przed budynkiem 
dawnego gimnazjum w 
Kępicach. Mieszkańcy 
mieli do wyboru wiele 
gadżetów, różnorod-
nych upominków, vo-
ucherów na usługi, rę-
kodzieło, obrazy, itp. Nie 
zabrakło też wypieków i 
kulinarnych rarytasów.

– Najważniejsze, że 
mieliśmy prąd. Wiele 
sztabów w naszej okoli-
cy miało bardzo utrud-
nione warunki pracy – 
dodaje pani Ewelina. 

Młodzież w ciągu dnia 
zbierała datki do orkie-
strowych puszek odwie-
dzając wiele miejsco-

Kolejny rekord!
Orkiestra grała mimo utrudnień. Mieszkańcy nie zawiedli.

wości naszej gminy. W 
sumie w zbiórkę i pomoc 
organizacyjną zaanga-
żowało się blisko pięć-
dziesięciu wolontariuszy. 

– Bardzo dziękuję za-
równo młodzieży, jak 
również rodzicom, któ-
rzy piekli choćby cia-
sta na licytację. Po raz 
kolejni nasi mieszkańcy 
bezinteresownie dzielili 
się z potrzebującymi – 
mówi szefowa kępickie-
go sztabu. Dużą część 
środków zebrano dzięki 
wpłatom na e-skarbon-
kę oraz licytacjom pro-
wadzonym w serwisach 
internetowych. 

Kępicki sztab dokonał 
przeliczenia większości 
zebranych środków. W 
niedzielny wieczór Ewa 
Ziemianowicz, Danuta 
Kamowska, Rafał Ra-
koczy, Paweł Kmieć 
i Ewelina Jaworska – 
Schweda stanęli przed 
niełatwym zadaniem 
zliczenia pieniędzy. 

Wynik pozytywnie za-
skakuje. – Nawet orkan 
nie powstrzymał przed 
czynieniem dobra. 
Mamy rekord! – cieszy 

się szefowa kępickiego 
sztabu.

– W tym momencie 
mamy już około 38 ty-
sięcy złotych, ale wciąż 
jeszcze spływają środki z 
licytacji internetowych. 
Tym samym już pobiliśmy 
kępicki rekord WOŚP! W 
zeszłym roku zebraliśmy 
33 tysiące złotych – do-
daje Ewelina Jaworska 
– Schweda.

Kępicki sztab WOŚP 
dziękuje wszystkim 
przedsiębiorcom oraz 
instytucjom, które prze-
kazały na licytacje upo-
minki oraz vouchery na 
usługi. – Dziękuję wszyst-
kim mieszkańcom za 
hojność i wszelką oka-
zaną pomoc organi-
zacyjną. Jesteśmy pod 
wielkim wrażeniem, że 
wspólnie pobiliśmy ko-
lejny rekord – mówi sze-
fowa sztabu.

W tym roku środki ze-
brane podczas finału 
zostaną przeznaczone 
na zapewnienie najwyż-
szych standardów dia-
gnostyki i leczenia wzro-
ku u dzieci.h             

                                                  g 

Mieszkańcy Gminy Kępice chętnie wspierali tegoroczną „orkiestrę”.

Do późnych godzin nocnych trwało liczenie zebranych 
pieniędzy w kępickim sztabie. Mieszkańcy licytowali gadżety, upominki oraz wypieki.

W tym roku kępicki finał odbył się przed budynkiem 
dawnego gimnazjum. 

Wolontariusze kwestowali w wielu miejscowościach Gminy Kępice.
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Pieniądze na ważny cel

Dofinansowanie  
na wóz

W styczniu Ministerstwo 
Spraw Wewnętrznych i 
Administracji ogłosiło li-
stę jednostek, które otrzy-
mają dofinansowanie na 
zakup wozów strażac-
kich. Na liście 456 jed-
nostek z całej Polski, jest 
OSP Kępice!

Do rozmowy zaprosili-
śmy Sławomira Ziemia-
nowicza, prezesa OSP 
Kępice.

Red.: - Opublikowana 
lista potwierdza, że jed-
nostka OSP Kępice uzy-
ska dofinansowanie na 
zakup nowego wozu. Co 
to dla jednostki oznacza?

S.Z.: - Przede wszystkim 
należy zaznaczyć, że w 
Gminie Kępice koniecz-
ny jest dodatkowy, ciężki 
samochód. Dzisiaj tylko 
Korzybie dysponuje wo-
zem, który może zabrać 
8 ton wody. Ze względu 
na specyfikę naszego te-
renu, jego lesistość, to z 
pewnością jest to jedna z 
podstawowych potrzeb 
w zakresie ochrony prze-
ciwpożarowej. Po prze-
analizowaniu sytuacji, 
złożyliśmy wniosek na 
ciężki samochód z prze-

znaczeniem dla kępickiej 
jednostki. Ostatnie akcje 
wyraźnie pokazują, że 
potrzebujemy sprzętu na 
tzw. pierwsze uderzenie, 
gdzie jest zapotrzebowa-
nie na dużą ilość wody. 
Dlatego cieszymy się, że 
uzupełnimy wyposaże-
nie o taki sprzęt. Wszystko 
wskazuje na to, że lekki 
sprzęt przekażemy do 
biesowickiej jednostki, 
czyli w ostatecznym roz-
rachunku skorzystałyby 
dwie jednostki. 

Red.: Wydawałoby się, 
że kępicka jednostka jest 
już dobrze doposażona. 
Jednak ciężki wóz, to 
duże ułatwienie dla pra-
cy strażaków.

S.Z.: - Ważne, że teraz 
będziemy zabezpieczeni 
w przypadku natychmia-
stowego uderzenia. Prio-
rytetem jest, żeby dys-
ponować odpowiednią 
ilością wody. Ta pierwsza 
reakcja jest bardzo waż-
na i często determinuje 
szybkość całej akcji. 

Red.: - Ważna jest też 
kwestia organizacyjna. 
Czy w jednostce będzie 
miejsce na taki duży 

sprzęt?
S.Z.: - O, z pewnością! 

W Kępicach nawet takie 
trzy wozy zmieściłyby się 
bez problemu. Planuje-
my, że samochód będzie 
stacjonował w miejscu, 
w którym teraz stoi lekki 
wóz.

Red.: - Dzisiaj dobra 
wiadomość jest taka, że 
dofinansowanie zostało 
przyznane, ale to prze-
cież nie oznacza, że wóz 
pojawi się jutro w jedno-
stce. 

S.Z.: - Tak, oczywiście. 
Czekają nas jeszcze 
procedury. Jeszcze nie 
wiemy, czy odbędzie się 
zakup centralny wszyst-
kich wozów, czy będzie-
my musieli dokonywać 
indywidualnego zakupu. 
Czekamy na decyzję w 
tej sprawie i niezbędne 
konkrety. Wydaje się, że 
dla nas lepszym rozwią-
zaniem byłoby przepro-
wadzenie przetargu cen-
tralnego. Proszę także 
pamiętać, że samo do-
finansowanie przewiduje 
około 50 procent war-
tości wozu, Gmina Kępi-
ce przeznaczyła na ten 

W 2020 roku jednostka zakupiła lekki samochód. Teraz doposaży się w ciężki wóz bojowy.
cel kolejne 200 tysięcy. 
Koszt pojazdu przekra-
cza milion złotych, więc 
teraz silnie zabiegamy o 
wsparcie sponsorów. Sta-
ramy się zainteresować 
sprawą wiele instytucji i 
dotychczasowych na-
szych partnerów. Wspól-
nie z gminą, podejmiemy 
jak najwięcej kroków, 
aby zdobyć dodatkowe 
środki na ten cel. 

Red.: - Pamiętajmy, że 

Sławomir Ziemianowicz, prezes OSP Kępice (fot. Po-
wiat Słupski)

pomoc od różnych spon-
sorów Państwo otrzymy-
waliście także przy okazji 
wcześniejszych zakupów. 
Pewnie i tym razem bę-
dzie podobnie.

S.Z.: - To prawda, dzię-
kujemy za każde wspar-
cie. Zwykle możemy liczyć 
na pomoc przedsiębior-
ców, bardzo silnym part-
nerem są Lasy Państwo-
we oraz spółka Kegar. 
Myślę, że tym razem tak-
że uda nam się tę zbiórkę 
pomyślnie zrealizować. 
Realnie oceniając, myślę, 
że pojazd może pojawić 
się w drugim półroczu. To 
jest bardzo optymistycz-
ne założenie. 

Red.: - Kępicka jednost-
ka słynie z tego, że lubi 
nazywać swoje pojazdy. 
Czy już się pojawiła jakaś 
koncepcja, czy to jesz-
cze przedwczesne?

S.Z.: - Jest jeszcze za 
świeżo. Na naszym por-
talu strażackim nie znala-

złem jeszcze propozycji, 
ale myślę, że to jest dobry 
pomysł, żeby spróbować 
znaleźć dobrą nazwę. 
Na pewno do momentu, 
kiedy nowy wóz pojawi 
się w naszej jednostce, to 
jego chrzest będzie za-
planowany, a imię zna-
ne.

Red.: - Zatem rok dla 
naszych strażaków roz-
począł się pomyślnie…

S.Z.: - Niestety, styczeń 
pokazał, że mamy bar-
dzo dużo wyjazdów. 
Głównie wyjeżdżamy 
do palących się komi-
nów. Sporo jest także in-
terwencji związanych z 
wichurami i usuwaniem 
przewróconych drzew. 
Ten styczeń jest wyjątko-
wo aktywny, jeśli chodzi 
o działania strażaków. 
Tym bardziej cieszy wia-
domość o otrzymanych 
środkach.

                                           g 

Jednostka OSP Kępice otrzymała dofinansowanie na zakup wozu strażackiego.  

Jednostka OSP Kępice dzięki otrzymanym środkom będzie miała nowy wóz. (Fot. ar-
chiwum)
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Zadanie pn. „Poprawa bezpieczeństwa i spójności dróg gminnych na terenie gminy Kępice 
poprzez budowę i przebudowę dróg w miejscowościach Osowo i Warcino” jest współfinansowane z Funduszu Dróg Samorządowych. 

Wartość inwestycji to: 1 606 610,34 zł, kwota dofinansowania wyniosła 1 204 957 zł.

W ostatni weekend 
stycznia nad Polską 
przetoczył się orkan 
Nadia. W naszej gminie 
z jego skutkami walczyli 
strażacy.

- To był bardzo pra-
cowity czas dla naszych 
służb. Bardzo dziękuję 
wszystkim strażakom z 
naszych jednostek za 
ogromną pracę, któ-
rą wykonali w trosce o 
naszych mieszkańców 
– mówi Magdalena Ma-
jewska, Burmistrz Kępic. 

Wichury, które z dużą 
intensywnością pojawi-
ły się szczególnie nad 
Pomorzem, sprawiły 
wiele trudności. Najwię-
cej zdarzeń do których 
wyjeżdżali nasi straża-
cy, było związanych z 
wywróconymi drzewa-
mi. – W sobotę mieliśmy 
zaplanowane zebranie 
sprawozdawcze. Śle-
dząc zmieniające się 
warunki pogodowe, by-
liśmy w stałej gotowości 
– mówi Krzysztof Rosiak, 
prezes OSP Biesowice. 
Po godzinie 22 zaczę-
ły spływać do jednostki 
wezwania z Miejskiego 
Stanowiska Kierowania. 
– To przede wszystkim 
przewrócone drzewa na 

drogach powiatowych. 
Czasem były one olbrzy-
mie, więc praca przy ich 
usuwaniu nie była łatwa 
– dodaje prezes. 

Okazuje się, że bieso-
wiccy ochotnicy pra-
cowali bez przerwy do 
godziny 14 następnego 
dnia. Wezwania do po-
mocy pojawiały się nie-
mal bez przerwy. Odpo-
czynek jednak nie trwał 
długo, bo już w niedziel-
ne popołudnie odnoto-
wano kolejne wezwania. 
– Nie ma słów, którymi 
mogę podziękować na-
szych ochotnikom. Je-
stem zdumiony, że nasi 
strażacy mieli tyle sił do 
pracy w tak trudnych 
warunkach, przez tyle 
godzin. Chylę czoła – 
mówi Krzysztof Rosiak.

W innych jednostkach 
OSP w naszej gminie, sy-
tuacja była bardzo po-
dobna. – Wezwania do 
miejscowych zagrożeń 
trwały od godz. 22 w 
sobotę do popołudnio-
wych w niedzielę. Ekipa 
kępickich ochotników 
była w pełnej dyspozycji 
i podjęła łącznie kilka-
naście interwencji – po-
twierdza Sławomir Zie-
mianowicz, prezes OSP 

Kępice. – Tak intensyw-
ne wichury, zdarzają się 
coraz częściej. Gdyby 
nie ochotnicy, bylibyśmy 
odcięci od najważniej-
szych szlaków komunika-
cyjnych. Dziękuję także 
pracownikom naszej lo-
kalnej stacji paliw, którzy 
w nocy umożliwili nam 
korzystanie z dystrybuto-
rów – mówi prezes Zie-
mianowicz.

Słowa uznania dla 
wszystkich strażaków 
kieruje także Stanisław 
Gajek, prezes Zarzą-
du Oddziału Miejsko – 
Gminnego w Kępicach. 
– Jestem pod wielkim 
wrażeniem, jak sprawnie 
z tymi trudnościami po-
radzili sobie wszyscy nasi 
druhowie z kilku jedno-
stek. Natura po raz kolej-
ny pokazała swoją siłę, 
a strażacy pokazali jaka 
siła drzemie w człowie-
ku – mówi prezes Gajek. 
– Do wszystkich druhen i 
druhów z Gminy Kępice 
kieruję słowa uznania. 
To niezwykle ważne, że 
potrafimy się w trudnych 
chwilach mobilizować – 
dodaje Stanisław Gajek.

 

                                           g Większość interwencji związana była z usuwaniem wiatrołomów. 

Podziękowania za trudną pracę

Kot w tarapatach

- Bardzo dzięku-
ję ochotnikom z OSP 
Korzybie za sprawnie 
przeprowadzoną inter-
wencję. Oprócz urato-
wanego życia, wspólnie 
zabezpieczyliśmy starą, 
poniemiecką studnię – 
mówi Mariola Cichocka, 
Sołtys Bronowa.

Do nietypowego zda-
rzenia doszło w środę (19 
stycznia) w godzinach 
popołudniowych. Jak 
się okazało, kot jednego 
z mieszkańców Bronowa 
wpadł do nieużywanej, 
starej studni. 

– Jego właściciel szu-
kał go już od trzech dni. 
Szukając swojego pupi-
la, usłyszał miauczenie 
wydobywające się nie-
używanej studni – opo-
wiada sołtys Cichocka. 
Właściciel skontaktował 
się z panią sołtys pro-
sząc o pomoc. Ta z kolei 

zawiadomiła strażaków. 
Zareagowała jednostka z 
Korzybia. 

– Na szczęście nasi stra-
żacy zareagowali bardzo 
szybko. Wydobycie zwie-
rzaka wcale nie było ta-
kie proste – dodaje pani 
sołtys. Kot znajdował się 
na samym dnie 15 -me-
trowej, poniemieckiej 
studni. Na szczęście nie 
było w niej wody. Straża-
cy spuścili na dno kosz, 
którym wydobyto prze-
straszonego i głodnego 
kota. 

- Nasze działania po-
legały na wydostaniu i 
przekazaniu zwierzaka 
pod opiekę właścicielo-
wi – wyjaśniają ochotnicy 
z Korzybia.

Tuż po wydobyciu, kot 
trafił od razu na ręce 
szczęśliwego właściciela. 
– Po powrocie do domu, 
od razu został nakarmio-

Strażacy uratowali. Sołtys dziękuje.

Ulica Szkolna w Kępicach.

Walczyli ze skutkami wichury

Kot po wydobyciu ze studni, trafił w ręce szczęśliwego 
właściciela.

ny. Cieszę się, że dzięki 
szybkiej reakcji pani soł-
tys i strażaków, sprawa 
skończyła się szczęśliwie – 
opowiada Pan Jan, wła-
ściciel kota.

- Po akcji wydobyw-
czej wraz z panią sołtys i 
mieszkańcami zabezpie-
czyliśmy studnię beto-
nową pokrywą - dodają 
strażacy.

- Dziękując strażakom 
za okazaną pomoc, 
warto uczulić wszystkich 
mieszkańców, aby od-
powiednio zabezpieczali 
takie miejsca. Często me-
talowe pokrywy są kra-
dzione, dlatego pamię-
tajmy, aby dokonywać 
ich przeglądów – uczula 
pani sołtys.                  

      g

Sołtys Mariola Cichocka chwali strażaków. – Dziękuję 
za sprawnie przeprowadzoną akcję – mówi.

W trakcie wichury nasi strażacy wyjeżdżali do wielu zdarzeń.
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Są już miastem

Przyjaciele z ważnym sukcesem!
Nasza partnerska 
gmina z historyczną 
zmianą. Składamy 
gratulacje!     

W tym roku będziemy 
obchodzili jubileusz 10-le-
cia współpracy z Gminą 
Cegłów. 21 września 2012 
roku podpisano umowę 
partnerską pomiędzy na-
szymi gminami. – Przez te 
lata stale rozwijamy na-
szą współpracę w wie-
lu dziedzinach. Dzielimy 
się doświadczeniami, 
wspólnie wypracowuje-
my najlepsze dla naszych 
mieszkańców rozwiąza-
nia samorządowe – mówi 
Magdalena Majewska, 
Burmistrz Kępic. - Cieszy-
my się z kolejnego suk-
cesu naszych partnerów! 
- dodaje.

Rok 2021 dla Gmina 
Cegłów był rokiem jubile-
uszowym. - W 1621 r. Ce-
głów otrzymał potwier-
dzenie praw miejskich 
– lokacja na prawie mag-
deburskim, na mocy przy-
wileju Zygmunta III Wazy – 
mówił nam kilka miesięcy 
temu Wójt Marcin Uch-
man. Ostatecznie prawa 
miejskie Cegłów utracił, 
jak wiele okolicznych 
miasteczek. – Było to w 
1869 roku na mocy uka-
zu carskiego, po upadku 
powstania styczniowego. 
Był to rodzaj dodatkowej 
kary dla społeczeństwa 
za poparcie powstania – 
dodał wówczas Wójt Ce-
głowa.

Od kilku lat samorzą-
dowcy z Cegłowa za-

biegali o powrót praw 
miejskich. Teraz się udało. 
– Już oficjalnie, z dniem 
1 stycznia 2022 roku Ce-
głów ponownie otrzymał 
prawa miejskie. Stosowny 
akt wręczył Premier Ma-
teusz Morawiecki – cieszy 
się Marcin Uchman, od 
stycznia Burmistrz Miasta i 
Gminy Cegłów.

Z tej okazji w nowym na 
mapie Polski mieście, nasi 
przyjaciele w dniach 1-2 
stycznia świętowali po-
wrót praw miejskich. W 
uroczystościach uczest-
niczyła także Burmistrz 
Magdalena Majewska. 
– Cieszymy się, że po 
wielu latach starań wra-
cacie do swoich korzeni 
historycznych. Niech ten 
sukces przyczyni się do 
jeszcze intensywniejszego 
rozwoju gminy i satysfak-
cji mieszkańców – życzyła 
Burmistrz Majewska wrę-
czając samorządowcom 
z Cegłowa upominki.

- Bardzo dziękujemy 
mieszkańcom Gminy Kę-
pice za stale okazywa-
ne wsparcie i życzliwość. 
Nasza współpraca daje 
nam wiele satysfakcji. 
Chcemy ją pogłębiać i 
intensyfikować – kończy 
Burmistrz Marcin Uchman.

              g 

Pomoc dla osób z niepełnosprawnościami

Kępicki Ośrodek Po-
mocy Społecznej otrzy-
mał środki na pomoc 
mieszkańcom. To już 
kolejna edycja progra-
mów, z których nasza 
gmina pozyskała pie-
niądze.

W ramach projektu 
„Asystent osobisty osoby 
niepełnosprawnej – edy-
cja 2022” uzyskaliśmy do-
finansowanie ze środków 
Funduszu Solidarnościo-
wego. Jest on związany 
z działaniami na rzecz 
osób z niepełnosprawno-

ściami w ramach progra-
mu prowadzonego przez 
Ministerstwo Rodziny i Po-
lityki Społecznej. 

– Jego założeniem 
jest wsparcie osób mniej 
samodzielnych w czyn-
nościach dnia codzien-
nego. W tym roku otrzy-
mamy na ten cel prawie 
400 tysięcy złotych – in-
formuje Tomasz Zagrajek, 
kierownik Ośrodka Pomo-
cy Społecznej w Kępi-
cach. 

Program jest niezwykle 
istotny, ponieważ poma-
ga w życiu społecznym 

Pieniądze na ważne cele

Dzięki pozyskanym środkom będziemy kontynuować 
ważne działania – mówi Tomasz Zagrajek, kierownik 
OPS w Kępicach.

i codziennym funkcjo-
nowaniu. – To przede 
wszystkim pomoc w wyj-
ściu i dotarciu do różnych 
instytucji i placówek, po-
moc w zakupach, w za-
łatwieniu różnorodnych 
spraw, czy korzystaniu z 
dóbr kultury. W poprzed-
nich latach z powodze-
niem realizowaliśmy te 
zadania – dodaje kierow-
nik Zagrajek.

W ramach kolejnego 
programu pn. „Opieka 
wytchnieniowa” pozy-
skaliśmy z kolei prawie 100 
tysięcy złotych. Te środki 

zostaną przeznaczone 
na opiekę nad osobami 
z niepełnosprawnością w 
czasie, kiedy ich opieku-
nowie będą mogli odpo-
cząć lub załatwić swoje 
ważne sprawy. 

– Opieka wytchnienio-
wa ma za zadanie od-
ciążenie członków rodzin 
lub opiekunów poprzez 
wsparcie ich w codzien-
nych obowiązkach lub 
zapewnienie czasowego 
zastępstwa – wyjaśnia To-
masz Zagrajek z Ośrodka 
Pomocy Społecznej w 
Kępicach.                       g

W uroczystościach zorga-
nizowanych w Cegło-

wie udział wzięła także 
Burmistrz Magdalena 

Majewska./ fot. Gmina 
Cegłów

Akt nadania praw miejskich wręczył Burmistrzowi Uchmanowi Premier Mateusz Morawiecki/ fot. Gmina Cegłów.
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Fotorelacja z otwarcia wyremontowanego obiektu

Dworzec
- Cieszymy się, że zre-

alizowaliśmy tę ważną 
inwestycję. Budynek po 
dawnym dworcu stał 
się kolejną instytucją 
kultury, w której będą 
realizować swoje pasje 
nasi mieszkańcy – mówi-
ła Magdalena Majew-
ska, Burmistrz Kępic. Na 
modernizację obiektu 
pozyskaliśmy dotację 
w ramach Narodowe-
go Programu Rozwoju 
Czytelnictwa pod na-
zwą „Kolej na książki”. 
– Pozyskaliśmy 1 milion 

345 tysięcy złotych. Za-
gospodarowaliśmy ten 
piękny budynek na cele 
kulturalne, rekreacyjne i 
sportowe – mówi Marta 
Borodziuk, dyrektor Bi-
blioteki Miasta i Gminy 
Kępice. 

Swoje miejsce znala-
zła tu m.in. filia bibliote-
ki, powstała także sala 
szkoleniowo – integra-
cyjna czy kącik dla dzie-
ci. Co istotne, od teraz 
są tu także pokoje go-
ścinne. 

Podczas styczniowej 
uroczystości kępiccy 
samorządowcy wraz z 
gośćmi i mieszkańcami 
przecięli symboliczną 
wstęgę, zapraszając do 
zwiedzania zmoderni-
zowanego obiektu. Ra-
dości z przeprowadzo-
nej inwestycji nie kryją 
mieszkańcy Korzybia. 

– Swoje miejsce znaj-
dą tu różne grupy spo-
łeczne. Z pewnością 
będziemy się tu inte-
grować i rozwijać – ko-
mentuje Krzysztof Szcze-
pański, sołtys Sołectwa 
Korzybie. List od Ministra 
i rzecznika rządu Piotra 
Müllera, odczytała Sa-
manta Nowińska, dy-

Mieszkańcy Korzybia 
mają tu teraz świetne 
miejsce do wspólnego 
spędzania czasu.

Dyrektor Andrzej Włodarski z PKP gratuluje realizacji 
inwestycji.

Od 14 stycznia już oficjalnie – dworzec w Korzybiu został filią bi-
blioteki.

rektor biura poselskiego. 
Poświęcenia obiektu 
dokonał ksiądz Jacek 
Gierszewski, proboszcz 
barcińskiej parafii. 

- Bardzo się cieszę, że 
Gmina Kępice rozwija 
się intensywnie w tak 
wielu obszarach - mówił 
Starosta Słupski Paweł 
Lisowski, wręczając upo-
minki i książki do nowej fi-
lii. Z kolei Radna Sejmiku 
Wojewódzkiego Danuta 
Wawrowska podkreśla-
ła zmiany jakie zaszły 
na przestrzeni ostatnich 
lat w całej gminie. - 
Szczególnie doceniam 
inwestycje w turystykę. 
Cieszy piękny Ośrodek 
„Sobótka”, a teraz przy-
było wspaniałe miej-
sce w Korzybiu. Gmina 
Kępice to istny raj dla 
grzybiarzy, wędkarzy, 
morsów, po prostu dla 
ludzi spragnionych re-
laksu na łonie przyrody. 
Kępiccy samorządowcy 
mają świetne pomysły 
- oceniła Danuta Waw-
rowska. 

Zaproszeni goście gra-
tulowali nowego obiek-
tu kulturalnego doce-
niając ogromne zmiany, 
jakie zaszły w dawnym 

Budynek pod dawnym dworcu PKP odzyskał blask.

W uroczystości wzięli udział licznie przybyli goście 
oraz mieszkańcy gminy.

Jacek Adamczyk w podziemiach nowej filii otworzył 
swoją pracownię artystyczną.

Wśród wielu gości była także Danuta Wawrowska, 
radna Sejmiku Województwa Pomorskiego.

Symboliczne przecięcie wstęgi rozpoczęło uroczy-
stość otwarcia korzybskiej filii biblioteki.

Jacek Adamczyk i Miłosz Pawłowski w krótkim recita-
lu muzycznym.

Gratulacje złożyła także delegacja z Miasta i Gminy 
Cegłów na czele z Burmistrzem Marcinem Uchmanem.
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biblioteką!
budynku PKP. - Jesteśmy 
pod wielkim wrażeniem 
kolejnego, znakomitego 
miejsca jakie powstało 
w Waszej gminie. Ma-
cie wyjątkowe pomysły 
i potraficie je świetnie 
realizować - mówił Mar-
cin Uchman, Burmistrz 
partnerskiego Miasta i 
Gminy Cegłów. Gratu-
lacje złożyła także Ma-
ria Matuszewska, dyrek-
tor słupskiej delegatury 
Urzędu Wojewódzkiego. 
- Połączenie tylu funkcji 
w jednym miejscu, to 
idealne rozwiązanie dla 
wielu środowisk. Gratu-
luję samorządowcom i 
mieszkańcom, że potra-
fią wykorzystywać po-
tencjał tych przepięk-
nych terenów - mówiła 
dyrektor Matuszewska. 

Po oficjalnej części 
spotkania, wszyscy mie-
li okazję zwiedzić cały 
obiekt.

Uroczystość muzycz-
nie uświetnili Jan Pawlic-
ki wraz z Romanem Setą 
oraz Jacek Adamczyk i 
Miłosz Pawłowski, którzy 
na co dzień występują 
w zespole Cztery Strony. 
Spotkanie poprowadzili 
Sylwia Ziemska i Paweł 
Lewandowski.       

                              g 

Podziękowania w imieniu mieszkańców Korzybia od sołtysa Krzysztofa Szczepań-
skiego.

Maria Matuszewska, dyrektor słupskiej delegatury 
Urzędu Wojewódzkiego gratulowała nowego obiektu.

Wiceburmistrz Maciej Chaberski opowiada o przezna-
czeniu pomieszczeń.

Poświęcenia obiektu dokonał ks. Jacek Gierszewski.

Po uroczystym otwarciu filii bibliotecznej, goście mieli 
okazję zwiedzić cały obiekt.

Burmistrz Magdalena Majewska prezentuje poko-
je gościnne. Od teraz będą je mogli wynajmować 
turyści.

Burmistrz Magdalena Majewska i dyrektor Marta Boro-
dziuk opowiedziały o etapach realizacji inwestycji.

Ambasador Gminy Kępice Zenon Słomski w towa-
rzystwie radnych przygląda się wyremontowanemu 
obiektowi.

Radny Powiatu Słupskiego Sławomir Ziemianowicz wraz z Burmistrzem Cegłowa 
Marcinem Uchmanem.

Upominki od Pawła Lisowskiego, Starosty Słupskiego.
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- Dokarmianie ptactwa 
i zwierząt leśnych zwy-
kłym, nierozdrobnionym 
chlebem, może być bar-
dzo szkodliwe – przypo-
mina Kamil Szydłowski z 
Nadleśnictwa Warcino. 

Okres zimowy sprzyja 
spacerom, podczas któ-
rych wielu z nas dokar-
mia ptactwo. Specjaliści 
uczulają, aby nie robić 
tego chlebem. Prowa-
dzić to może do wielu 
schorzeń, m.in. defor-
macji stawów, kwasicy, 
odwodnienia organizmu, 
uszkodzenia nerek, czy 
zatruć pokarmowych. 

– Warto za to mieć 
przy sobie nasiona zbóż, 
słonecznik, słoninę, czy 
owoce. Dokarmianie 
ptaków jest z pewno-
ścią urokliwym akcen-
tem podczas rodzinnych 
spacerów, ale przede 
wszystkim dbajmy o to, 
aby nie szkodzić - uczula 
Kamil Szydłowski.

Przypomnijmy, że wio-
sną ubiegłego roku przy 
kępickim moście (ul. 1 
Maja) stanął kaczkomat. 
To wspólna inicjatywa 
Nadleśnictwa Warcino, 
kępickiej biblioteki oraz 
Gminy Kępice. Aby sko-
rzystać z kaczkomatu 
wystarczy wrzucić mone-

Kaczkomat z wartościową karmą

tę jednozłotową. Warto 
mieć ze sobą pojemnik 
lub woreczek do którego 
nasypie się odpowied-
nio dobrana karma. – W 
przypadku, gdy nie bę-
dziemy mieli żadnego 
pojemnika, wystarczy 
przystawić do dozownika 
dłoń – podpowiada Mar-
ta Borodziuk, dyrektor 
Biblioteki Miasta i Gminy 
Kępice. Zachęcamy do 
korzystania z urządzenia.

        g

Dokarmiajmy z głową!
Podczas spacerów lubimy dokarmiać ptactwo. Musimy jednak pamiętać,  
aby nie szkodzić!

Łyżwy i ruch na świeżym powietrzu

Od 22 grudnia w Kę-
picach funkcjonuje 
lodowisko! 

- Lodowisko przyciąga 
ludzi w każdym wieku. 
Cieszymy się, ze miesz-
kańcy chętnie z niego 
korzystają– mówi Mał-
gorzata Laskowska, pre-
zes Kępickiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji. 

Lodowisko jest czyn-
ne w dni powszednie w 
godz. 14 – 20, z kolei w 
weekendy od godz. 10 
do 20. 

– W tym roku wejście 
na taflę odbywa się o 
pełnych godzinach. 
Wejściówka obowiązuje 
na 50 minut jazdy – infor-
muje prezes Laskowska. 

Bilet normalny kosztuje 
7 zł, ulgowy 6 zł, bilet za 
osobę z kartą dużej ro-
dziny 5 zł. Jednorazowo 
na tafli przebywa jedno-
cześnie 20 osób.

– Przy minusowych 
temperaturach lodowi-
sko funkcjonuje zgodnie 
z harmonogramem. W 
przypadku zmian w po-
godzie zdarza się, że mu-
simy wprowadzić pewne 
korekty. Zachęcam do 
przeglądania strony KO-
SiR-u na portalu Face-
book, gdzie na bieżąco 
informujemy o ewentual-
nych zmianach – dodaje 
Małgorzata Laskowska. 

                         g

Atrakcja w centrum Kępic

Wystarczy jednozłotowa moneta, aby otrzymać obfitą 
garść pełnowartościowej karmy.

Lodowisko w Kępicach przyciąga wielu mieszkańców.

Pamiętajmy o segregacji

Już niebawem do miesz-
kańców trafią ważne 
ulotki.

Jak działa kępicki 
SMOK? Jak prawidłowo 
segregować odpady? 
Odpowiedzi m.in. na 
te pytania, mieszkańcy 
otrzymają w formie czy-
telnych ulotek. 

– Przygotowaliśmy ko-
lejną publikację związa-
ną z segregacją odpa-
dów. Wkrótce trafią one 
do naszych mieszkań-
ców – informuje Daria 
Jankowska, prezes Spół-
dzielni Socjalnej „Zielony 
Punkt”. W materiałach 
opisano zasady działania 
Systemu Monitorowania 
Odpadów Komunal-
nych, który z powodze-
niem funkcjonuje przy 
ulicy Niepodległości. Kę-

picki samorząd aspiruje 
do objęcia systemem ko-
lejnych ulic i osiedli.

– Będziemy starali się 
pozyskać na ten cel środ-
ki zewnętrzne. Już teraz 
chcemy zainteresować 
naszych mieszkańców 
funkcjonalnością tego 
systemu – mówi Marzena 
Piszko – Bojaryn z Urzędu 
Miejskiego w Kępicach. 

Co ważne, w przygo-
towanych materiałach 
przypominamy także o 
zasadach prawidłowej 
segregacji odpadów. Co 
należy, a czego nie wol-
no wrzucać do konkret-
nych frakcji z podziałem 
na odpowiednie kolory 
– to podpowiedzi, które 
ułatwią nam codzienną 
segregację.

                      g

Spółdzielnia  
przypomni o zasadach

Ulotki wkrótce trafią do mieszkańców naszej gminy.

Daria Jankowska, prezes Spółdzielni Socjalnej Razem 
prezentuje nowe materiały.

Przy kaczkomacie zlokali-
zowana jest tablica infor-

macyjno - edukacyjna.
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Przed oddaniem krwi, mieszkańcy wypełniają stosow-
ne dokumenty w budynku biblioteki

Ulica Leśna w Korzybiu, 
to droga gminna o dłu-
gości 186m. Przed roz-
poczęciem prac, była 
to droga o charakterze 
gruntowym. Wykonaw-
ca inwestycji przepro-
wadził już kilka etapów 
modernizacji. – Droga 
została wykorytowana, 
utwardzona, wykonano 
także odwodnienie oraz 
zamontowano lampy 
oświetleniowe – informu-
je Danuta Terpiłowska z 
Urzędu Miejskiego w Kę-
picach. 

W ramach realizowa-
nej inwestycji zaplano-
wano m.in. przebudowę 
nawierzchni drogi wraz 
ze zjazdami, krawężnika-
mi, opornikami i obrzeża-
mi wraz z odwodnieniem 
oraz wykonanie sieci 
oświetleniowej. 

Dalsza część prac 
jest uzależniona od od-
powiednich warunków 
atmosferycznych. W 
najbliższym czasie, Wy-
konawca przystąpi do 
wylewania nowej na-
wierzchni.

Inwestycja realizowa-
na jest w ramach więk-
szego zadania, obej-
mującego poprawę 
bezpieczeństwa i spój-
ności dróg na terenie 
gminy Kępice w miejsco-
wościach Kępice, Korzy-
bie, Obłęże i Przytocko. 
Łącznie to kompleksowe 
zadanie obejmuje prze-

budowę lub moderni-
zację 8 odcinków dróg 
gminnych. 50 procent 
wartości tych inwesty-
cji otrzymało wsparcie 
z Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg.

Inwestycja w Korzy-
biu jest także współ-
finansowana przez 
Lasy Państwowe. 
  

        g

W Korzybiu trwa modernizacja

Kolejna droga gminna przechodzi modernizację. Pierwsze etapy prac już wykonane.

Droga w budowie

Krwiobus w Kępicach 
Mieszkańcy pomagają

17 stycznia do Kępic 
przyjechał krwiobus. 
Mieszkańcy pomagają. 
 

- Cieszę się, że wśród 
naszych krwiodawców 
pojawili się nowi chętni. 
To ważne, że coraz wię-
cej osób chce pomagać 
w ten sposób – mówi 
Jerzy Flegel, prezes kę-
pickiego klubu Honoro-
wego Dawcy Krwi. To już 
kolejna wizyta krwiobusa 
w naszej gminie, która 
ułatwia mieszkańcom 
dzielenie się najwyższym 

dobrem. Tym razem nasz 
klub przygotował kolejne 
upominki dla krwiodaw-
ców w postaci drobnych 
gadżetów i kalendarzy. 

– Stale zachęcamy do 
oddawania krwi. Nasi 
mieszkańcy nie są obo-
jętni na te apele – doda-
je prezes Flegel. W tym 
dniu kępiczanie łącznie 
oddali 9,9 litra krwi.

Kolejna wizyta mobil-
nego punktu poboru krwi 
w Kępicach, zaplanowa-
na jest na 11 kwietnia.                                        
                                         g

Ważne tematy

W poniedziałek, 17 stycz-
nia odbyły się kolejne 
wykłady kępickiego Uni-
wersytetu Trzeciego Wie-
ku.

- Cieszę się, że spotyka-
my się na kolejnych wy-
kładach naszego uniwer-
sytetu. To dla nas duża 
radość, że możemy się 
spotykać i poszerzać na-
szą wiedzę w wielu dzie-
dzinach – mówiła Elżbie-
ta Rosiak, prezes zarządu 
Stowarzyszenia „Uniwer-
sytet Trzeciego Wieku”. 

Tym razem organizato-
rzy przygotowali dwa wy-
kłady. Stanisław Grześko-
wiak podjął inspirujący 
temat „Stwarzanie świata 

i nauki”. – Za każdym ra-
zem możemy dowiedzieć 
się wielu niesamowitych 
ciekawostek. Tak było 
także i tym razem – mówili 
słuchacze. 

Na zaproszenie przed-
stawicieli kępickiego 
stowarzyszenia, na spo-
tkanie przybyli także po-
licjanci z Wydziału Pre-
wencji Komendy Miejskiej 
Policji ze Słupska. St. sier-
żant Jakub Bagiński opo-
wiedział o zagrożeniach 
wobec seniorów, uczu-
lając na wiele niebezpie-
czeństw i oszustw, których 
ofiarami często padają 
osoby starsze.

                      g

Wykłady dla seniorów

Słuchacze Uniwersytetu Trzeciego Wieku mają okazję 
do poszerzenia swojej wiedzy.

Krwiobus ułatwia mieszkańcom dzieleniem się najwyż-
szym dobrem.

Inwestycja realizowana jest dzięki dofinansowaniu z Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg oraz Lasów Państwowych.

Ulica Leśna w Korzybiu 
jest w trakcie moderni-

zacji.
Słupscy policjanci przypominali o ważnych zasadach 
bezpieczeństwa.
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Wtorkowe, wczesne 
popołudnie. Ulicą Po-
morską pośpiesznie 
zmierza w kierunku bi-
blioteki mężczyzna. To 
Michał Górawski, znany 
bliżej mieszkańcom Kę-
pic jako miłośnik foto-
grafii. – Niech Pan idzie 
ze mną. Dziś dzień pró-
by – mówi dość zagad-
kowo. Kto nie ryzykuje, 
ten… Ten nie będzie 
świadkiem wyjątko-
wych chwil. Przyjmuję 
enigmatyczne zapro-
szenie. Otwieramy drzwi 
kępickiej biblioteki.

Mexicana,  
mexicana…

W miejscu kultury zwy-
kle dużo się dzieje. Tym 
razem mijając uśmiech-
nięte twarze pracow-
nic biblioteki, zwracam 
uwagę na dźwięki, któ-
re wydobywają się z sali 
widowiskowej. „To jest 
taniec zakochanych, 
takich właśnie jak Ty i 
jak ja…” To jeden z bar-
dziej rozpoznawalnych 
hitów, znany wielu po-
koleniom. Na scenie 
kilkanaście pań, ubra-
nych w biało czerwone 
stroje w towarzystwie 
trzech mężczyzn. Wszy-
scy się radośnie kołyszą, 
uśmiechnięci, śpiewają 
pod dyktando dźwię-
ków płynących z akor-
deonu. – Hello, witamy, 
miło Cię widzieć, zostań 
z nami – po takiej za-
chęcie już wiem, że bę-
dzie to czas niezwykły.

KGW to nie tylko 
pierogi

Niektórzy wciąż tak 
uważają. Jeśli Koło Go-
spodyń Wiejskich to tyl-
ko pierogi i ciasta. – To 
zaledwie fragmencik 
naszej działalności. Kie-
dyś tak uważano, ale 
nasza działalność jest 
znacznie szersza – mówi 
Maria Górawska. KGW 
„Kępiczanki” powstało 
w 2008 roku. – Mamy 
ogromny zapał i wie-
le chęci do działania. 
Bardzo dużo udzielamy 
się w naszej gminie, ale 
także wyjeżdżamy na 
wiele konkursów, prze-

Nasze pasje

Odważni
Udowadniają, że nie ma rzeczy niemożliwych. Są otwarci, 
uśmiechnięci, życzliwi. Łączy ich pasja i mnóstwo energii. 

glądów, czy imprez – 
wyjaśnia pani Maria. W 
trakcie tych kilkunastu 
lat działalności, przez 
koło przewinęło się wie-
le osób. Dziś, liczy ono 
12 osób, w których jest 
także dwóch panów 
– wspomniany wcze-
śniej Michał Górawski 
oraz Zdzisław Lubiński. 
W kole działa także ze-
spół muzyczny, którego 
instruktorem i dobrym 
duchem jest Marian 
Sołtysik. To właśnie po-
mieszczenia biblioteki 
stały się ich miejscem 
cotygodniowych spo-
tkań. Zwykle odbywają 
się we wtorki. To czas 
prób muzycznych, ale 
także wspólnej kawy, 
wymiany doświadczeń, 
no i takich zwykłych 
pogaduszek. – Te nasze 
spotkania są czasem 
wyjątkowym. Zawsze 
możemy na siebie li-
czyć. Wykorzystujemy 
ten czas na wspólny 
rozwój, ale także na za-
bawę – mówi z uśmie-
chem Maria Korab. 
– Tak, tak, u nas to jak 
w rodzinie – wyrywa się 
Zdzisław Lubiński. Jeśli 
zatem - jak w rodzinie, 
to pewnie bywa różnie. 
– Pewnie czasem zda-
rzają się konflikty? – py-
tam próbując namówić 
do zwierzeń. Wszyscy 
zaczynają się śmiać. 
– Tak, tak, czasem kłó-
cimy się który utwór 
zaśpiewać – wyjawia 
Zofia Lubińska. A jest z 
czego wybierać, bo ze-
spół opracował ponad 
sto piosenek. Każdy ma 
swój śpiewnik, choć 
pewnie nikt nie musi z 
niego korzystać. Po tylu 
próbach, teksty są za-
pewne w pamięci.

Dźwięki „Sołtysika”
„Sołtysik” jest bordo-

wy. A przynajmniej, tak 
mi się wydaje. Nie ma 
lekko, bo przy tak roz-
śpiewanej grupie, nie-
mal bezustannie musi 
pracować. Na froncie 
zdobi go złotawy napis 
„Delicia”. Aż chciałoby 
się to powiązać ze słod-
kością słynnego ciastka 
i orzeźwiającego sma-

ku galaretki. Tu jednak 
chodzi o producenta 
tego wyjątkowego in-
strumentu. Tak, tak, 
mowa tu o akordeonie. 
„Sołtysik” to instrument 
kępickiego barda - Ma-
riana. Srebrne, duże 
litery umiejscowione 
przy klawiszach, nie 
pozostawiają złudzeń 
czyj to sprzęt. – Ale się 
rozgadaliście. Przecież 
próba trwa. No dalej, 
teraz „Żurawie” – za-
rządza instruktor. Kolej-
ne minuty upływają w 
nieco nostalgicznym 
klimacie. – Nauka śpie-
wania wymaga dyscy-
pliny. Trzeba pracować 
nad głosem, ciągle 
ćwiczyć. Cieszę się, że 
wśród naszych pań jest 
coraz więcej solistek – 
mówi Marian Sołtysik. 
Zespół „Kępiczanki” 
uświetnia wiele imprez i 
uroczystości. To choćby 
dożynki, święta lokal-
ne i pikniki. Nie brakuje 
wspólnych wyjazdów 
na różnorodne przeglą-
dy w regionie i festyny 
o randze powiatowej, 
czy wojewódzkiej. – 
Ostatnio nawet zakupi-
liśmy nowe stroje, dzięki 
pozyskanym środkom. 
Chcemy się dobrze pre-
zentować i promować 
naszą gminę – dodaje 
Małgorzata Świderska. 
W 2021 roku koło po-
zyskało środki z Agen-
cji Rynku i Moderniza-
cji Rolnictwa m.in. na 
swoją działalność oraz 
na organizację festy-
nu. Utwory wykonane 
przez „Kępiczanki” by-
wają także na Liście 
Przebojów Ludowych 
emitowanych na ante-
nie Radia Koszalin. – Ale 
żeby nas usłyszeć na 
antenie, trzeba głoso-
wać. W niektórych no-
towaniach mamy dość 
wysokie lokaty – mówi 
Maria Korab.

Kolekcjonują  
wspomnienia

Zwiedzamy pomiesz-
czenie, w którym spo-
tykają się członkowie 
koła. Na ścianach peł-
no dyplomów, na szaf-

Zofia Lubińska i Maria Górawska prezentują swoją siedzibę w kępickiej bibliotece. 
W części kuchennej powstają niezwykłe smakołyki.

Zdzisław Lubiński nie tylko śpiewa w zespole, ale też wspomaga sprawy technicz-
ne.

„Sołtysik” jest bordowy... Pan Marian ze swoim ulubionym akordeonem.
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kach wyeksponowa-
ne statuetki. Jest tego 
sporo. – Uczestnicząc 
w wielu przedsięwzię-
ciach, często udaje 
nam się zająć dość wy-
sokie lokaty. To nasze 
pamiątki, które dają 
nam wiele wspomnień i 
radości – opowiada Ha-
lina Marczewska. Jest 
też zaplecze kuchenne, 
a w nim także sprzęty. 
Jak się okazuje, to na-
grody w konkursach. 
– Dzięki nim, możemy 
przygotowywać wiele 
potraw i słodkości. Czę-
sto przekazujemy je na 
cele charytatywne lub 
częstujemy podczas 
imprez – mówi Maria 
Czubajewska. Wśród 
pamiątek, kilka zacnie 
oprawionych ksiąg. To 
kroniki ze wszystkich lat 
działalności koła. Zdję-
cia do nich wykonuje 
Michał Górawski. – Fo-
tografią interesowałem 
się od najmłodszych 
lat. Teraz oko nieco 
słabsze, ale lubię tę 
swoją pasję – wyjawia. 
Pod zdjęciami ręczne 
opisy stanowiące re-
lacje z wydarzeń, albo 
wklejone wycinki z ga-
zet. – Dbamy o naszą 
historię, chcemy kolek-
cjonować nasze wspo-
mnienia. Zawsze miło 
do nich wrócić – dopo-
wiada Zofia Lubińska.

A niech gadają…
Słów kilka o odwa-

dze. Podczas jednego 
z ostatnich festynów 
poświęconych naturze, 
zorganizowano kon-
kurs na najciekawsze 
przebranie. – Byłyście 
pszczołami, brałyście 
udział w konkurencjach 
sprawnościowych, cza-
sem się nawet przewra-
cając. To wymaga chy-
ba odwagi? – pytam. 
– Takie mamy charakte-
ry. Trzeba mieć dystans 
do siebie i do świata. 
Cieszymy się każdym 
dniem, ta radość jest 
dla nas nadrzędna – 
mówi Małgorzata Świ-
derska. Są ludzie, którzy 
wolą zostać w domach, 
w swoich dobrze zna-
nych strefach komfortu. 
– Wasze podejście do 
życia niektórych może 
zaskakiwać? – ciągnę 
temat. – Czasem zdarzą 

się jakieś uszczypliwe 
wpisy na portalu spo-
łecznościowym, albo 
jakiś komentarz rzucony 
pod naszym adresem 
na festynie. Cóż, tak 
to już chyba musi być. 
Życzliwie patrzymy na 
nasze otoczenie i cie-
szymy się, że możemy 
działać dla naszych 
mieszkańców – ocenia 
Maria Górawska.

Kurtyna
Występy na scenie 

wymagają nie tylko 
w ie lotygodn iowych 
przygotowań wokal-
nych. To także szczegól-
na dbałość o strój, do-
datki, makijaż. – O tak! 
Staramy się możliwie 
najlepiej przygotować 
do występu. Przecież 
prezentujemy się przed 
publicznością – uśmie-
cha się Zofia Lubińska. 
Choć ze sceną związa-
ni są już od paru ład-
nych lat, emocje wciąż 
im towarzyszą. – Zanim 
przysłowiowa kurty-
na pójdzie w górę, do 
ostatniej chwili trwają 
przygotowania. A po-
tem już tylko wspólny 
śpiew i radość z wystę-
pu – mówi Maria Korab. 
Ostatnie dwa, pande-
miczne lata ograniczyły 
wyjazdy i występy. Ale 
„Kępiczanki” starają się 
wykorzystywać każdą 
okazję, żeby być, dzia-

i romantyczni

Próba zespołu „Kępiczanki” to nie tylko śpiewanie, ale przede wszystkim radość ze wspólnie spędzonego czasu.

Wspólne śpiewanie podczas próby.

łać, śpiewać. Dla nich 
kurtyna nigdy nie opa-
da. A widząc ich entu-
zjazm, energię i zapał – 
zapewne jeszcze długo 
nie opadnie.            

  g 

Ważne chwile działalności 
koła, uwiecznia na zdję-
ciach Michał Górawski.
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Będzie bezpieczniej

Kochanowskiego modernizowana
Trwa przebudowa ulicy Kochanowskiego w Kępicach. Efekty coraz bardziej widoczne.

Wcześniej ten 170 me-
trowy odcinek stanowił 
drogę gruntową o na-
wierzchni z kruszywa. W 
ramach tej inwestycji 
powstaje jezdnia wraz 
ze ścieżką rowerową o 
nawierzchni z betonu 
asfaltowego, zjazdy i 
chodniki z kostki bruko-
wej. Powstaje tu także 
kanalizacja deszczowa 
oraz sieć oświetleniowa 
wraz z nowymi latarnia-
mi drogowymi. Efekty 
prowadzonych prac są 
coraz bardziej widocz-
ne. 

Inwestycja realizowa-

– Na początku lutego roz-
począł się remont ulicy 
Leśnej w Kępicach – in-
formuje Danuta Terpiłow-
ska z Urzędu Miejskiego 
w Kępicach. 

Ulica Leśna jest drogą 
gminną o długości ok. 
350m i posiada połącze-
nia w postaci skrzyżo-
wań zwykłych z drogami 
gminnymi – ul. Kościelną, 
Konopnickiej, Wojska Pol-
skiego, Mickiewicza, Sło-
wackiego i Jancy oraz 
drogą powiatową ul. Si-
korskiego. Modernizacja 
obejmie m.in. wykona-
nie  jezdni o nawierzchni z 
betonu asfaltowego oraz 
ścieżki pieszo-rowerowej 
o nawierzchni z betonu 
asfaltowego, wraz ze 
zjazdami i chodnikami o 
nawierzchni z kostki bru-
kowej betonowej. Wy-
konawca wykona także 
przebudowę sieci kana-
lizacji deszczowej, budo-
wę sieci oświetleniowej, 
montaż nowych latarń 

drogowych. – Na począt-
ku lutego rozpoczęły się 
prace przygotowawcze 
do inwestycji – dodaje 
urzędniczka.

Prosimy o zachowanie 
szczególnej ostrożności 
podczas korzystania z 
tych odcinków dróg. Za 
wszelkie niedogodności 
związane z trwającymi 
pracami, przepraszamy.

Inwestycja realizowana 
jest w ramach większego 
zadania, obejmującego 
poprawę bezpieczeń-
stwa i spójności dróg na 
terenie gminy Kępice 
w miejscowościach Kę-
pice, Korzybie, Obłęże 
i Przytocko. Łącznie to 
kompleksowe  zadanie 
obejmuje przebudowę 
lub modernizację 8 od-
cinków dróg gminnych. 
50 procent wartości tych 
inwestycji otrzymało 
wsparcie z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg.   

    g

Leśna w modernizacji
Ważna inwestycja

Zmiany przy ulicy Nie-
podległości w Kępicach 
są coraz bardziej zauwa-
żalne. 

Jednym z nowo po-
wstających obiektów 
przy ulicy Niepodległo-
ści jest przyszłe Centrum 
Opiekuńczo – Mieszkal-

ne. Etapy realizowanych 
prac są coraz bardziej 
zauważalne.

Ten dwukondygna-
cyjny budynek z windą, 
salami do rehabilitacji, 
spotkań, pokojami miesz-
kalnymi będzie przezna-
czony na całodobowy 

Centrum w budowie

Z wizytą na budowie

na jest w ramach więk-
szego zadania, obej-
mującego poprawę 
bezpieczeństwa i spój-
ności dróg na terenie 
gminy Kępice w miej-
scowościach Kępice, 
Korzybie, Obłęże i Przy-
tocko. Łącznie to kom-
pleksowe zadanie obej-
muje przebudowę lub 
modernizację 8 odcin-
ków dróg gminnych. 50 
procent wartości tych 
inwestycji otrzymało 
wsparcie z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg.

                                  g

Na początku lutego rozpocząła się modernizacja ulicy 
Leśnej w Kępicach.

Przy ul. Kochanowskiego wykonano także sieć oświe-
tleniową i zamontowano nowe lampy.

pobyt dziesięciu osób i 
dzienny pobyt kolejnych 
piętnastu osób. Będzie to 
prawdziwy dom dla osób 
z niepełnosprawnościa-
mi.

– Osoby z niego ko-
rzystające, będą miały 
zapewnione oprócz ko-
niecznych terapii także 
wsparcie psychologa, 
pielęgniarki oraz opie-
kunów przez całą dobę 

– przypomina Marzena 
Piszko – Bojaryn, koordy-
nator ds. dostępności. 

Koszt inwestycji to blisko 
3,5 miliona złotych. Środ-
ki w ramach ministerial-
nego programu „Centra 
Opiekuńczo – Mieszkal-
ne” w połączeniu z Rzą-
dowym Funduszem Inwe-
stycji Lokalnych pozwolą 
na pokrycie tej inwestycji 
w stu procentach.         g

Obiekt jest już na zaawansowanym etapie budowy.

Wnętrza nabierają kształtów. Tu będzie pokój mieszkalny.

Niegdyś droga gruntowa, dziś nabiera zupełnie innego 
charakteru.

2022 rok przyniósł ważne 
zmiany w programie „Ro-
dzina 500+”. Od stycznia 
obsługą programu zaj-
muje się Zakład Ubezpie-
czeń Społecznych.  

Ponadto od nowego 
roku wnioski o ustalenie 
prawa do świadczenia 
wychowawczego można 
składać tylko i wyłącz-
nie drogą elektroniczną 
za pomocą jednego z 
trzech kanałów komuni-
kacyjnych:

- przez Platformę PUE 

ZUS,
-portal Emp@tia na 

stronie empatia.mpips.
gov.pl,

- przez bankowość 
elektroniczną.

Od 1 stycznia 2022 r. 
wnioski o ustalenie prawa 
do świadczenia wycho-
wawczego należy skła-
dać do Zakładu Ubez-
pieczeń Społecznych 
aby uzyskać prawo do 
świadczenia na trwający 
do 31 maja 2022 r. okres 
zasiłkowy pod warun-

Zmiany w programie „Rodzina 500+”

Ważne

kiem, że rodzic dziecka 
obecnie nie pobiera tego 
świadczenia i nie składał 
wniosku na okres zasiłko-
wy 2021/2022 w gminie 
właściwej (taka sytuacja 
ma miejsce w przypadku 
np. nowonarodzonych 
dzieci).

Od 1 lutego 2022 r. 
można złożyć wniosek o 
świadczenie „500+” do 
ZUS na nowy okres świad-
czeniowy 2022/2023, któ-
ry będzie obowiązywał 
od 1 czerwca 2022 r. do 

31 maja 2023r. Osoby, 
które złożą wniosek do 
30 kwietnia br., otrzy-
mają pierwszą wypłatę 
świadczenia do 30 czerw-
ca 2022 r. W przypadku 
wniosków złożonych po 
tym terminie, ustalenie 
prawa do wypłaty świad-
czenia 500 + nastąpi w 
maksymalnym czasie do 
3 miesięcy.

Gminy kontynuują wy-
płaty już przyznanych 
świadczeń do końca 
maja 2022 r.                    g
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Wspólne morsowanie

- Bardzo się cieszymy, 
że tak wiele osób skorzy-
stało z naszego zapro-
szenia. Dziękujemy, że 
po raz kolejny jesteście z 
nami! - witała Magdale-
na Majewska, Burmistrz 
Kępic. W niedzielę, 23 
stycznia odbyła się już 
po raz czternasty Wielka 
Kąpiel Morsów.

Do naszej gminy przy-
byli zarówno indywidu-
alni miłośnicy tego spor-
tu, ale także zrzeszeni w 
Klubach Morsów z całe-
go regionu.

Wszystkim towarzyszył 
fantastyczny nastój, a 
wielu postanowiło uroz-
maicić kąpiel przebiera-
jąc się w nietuzinkowe 

Wielka kąpiel w Korzybiu!

Mnóstwo miłośników morsowania, gorąca 
atmosfera a nawet urodzinowy tort! Tak było 23 
stycznia nad jeziorem Korzybskim. 

stroje. Rozgrzewkę po-
prowadzili pracownicy 
Biblioteki Miasta i Gmi-
ny Kępice oraz Kępic-
kiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji. Po kąpieli, 
na wszystkich czekały 
kolejne atrakcje. Staro-
sta Słupski Paweł Lisow-
ski częstował gorącą 
zupą, były kiełbaski z 
ogniska i przysmaki ser-
wowane przez lokalne 
gospodynie. 

Nie zabrakło także 
wielkiego tortu, którym 
częstował zacny Jubi-
lat, Ambasador Gminy 
Kępice i współorgani-
zator imprezy - niezastą-
piony Zenon Słomski.

                             g 
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Pamiętaj o ważnym obowiązku!

Pamiętaj o ważnym obowiązku!
Przypominamy, że trwa proces składania deklaracji do Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków, który ma na celu zebranie  
wszystkich danych dotyczących źródeł ciepła i spalania paliw w budynkach mieszkalnych i niemieszkalnych.

– Zgodnie z przepisa-
mi każdy budynek, który 
posiada źródło ciepła 
lub spalania paliw do 1 
MW należy zgłosić wy-
pełniając odpowiednią 
deklarację – przypomina 
Marek Jaskólski z Urzędu 
Miejskiego w Kępicach.

Złożenie deklaracji jest 
obowiązkowe. Za zło-
żenie deklaracji odpo-
wiedzialny jest właściciel 
bądź zarządca danego 
budynku. Jeżeli dom 
posiada źródło ciepła i 
spalania paliw zainstalo-
wane przed 1 lipca 2021 
r. złożenie deklaracji musi 
nastąpić w okresie do 12 
miesięcy. Jeżeli źródło 
ciepła lub spalania pa-
liw zostało zainstalowane 
po 1 lipca, deklarację 
należy złożyć w terminie 
14 dni.

Deklarację można zło-
żyć w Urzędzie Miejskim w 
Kępicach osobiście lub 
listownie lub za pomocą 
profilu zaufanego/pod-
pisu elektronicznego.

W przypadku dodatko-
wych pytań, informacji 
udziela Marek Jaskólski – 
tel. 59 857 66 21, pok. nr 
109 Urząd Miejski w Kępi-
cach.

Deklarację można po-
brać w Urzędzie Miejskim 
lub ze strony internetowej 
www.kepice.pl

Na krótko

Właśnie dotarły do nas 
maseczki z Rządowej 
Agencji Rezerw Strate-
gicznych. Rozpoczyna-
my dystrybucję wśród 
mieszkańców.

Blisko 45 tysięcy ma-
seczek trafiło do naszej 
gminy w ramach rządo-
wych rezerw. Na jedne-
go mieszkańca zostanie 
przekazanych po 5 sztuk. 
W Kępicach można je 
odbierać w galerii Art 
Cafe przy ul. Niepodle-
głości. 

– W najbliższych dniach 
mieszkańcy poszcze-
gólnych miejscowości, 
będą mogli odbierać 
maseczki u swoich soł-
tysów – informuje Sylwia 
Ziemianowicz z kępickie-
go magistratu. 


